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Z dění na Vrablovci v roce 2019 

Příloha č. 3 kroniky obce Ludgeřovice za rok 2019 

 
 
Výroční členská schůze Klubu důchodců Vrablovec 22.1.2019 
 
Konala se ve vrabloveckém Společenském domě. Hosty byli starostové Hlučína a 
Ludgeřovic Pavel Paschek a Daniel Havlík. Dále místostarostka Hlučína Petra 
Řezáčová, za komunitní plánování Sabina Lorencová a předsedkyně vrabloveckého 
spolku hasičů Marie Blokešová. Zprávu o činnosti klubu přednesla předsedkyně Eva 
Vojevodová: 
Vážené členky a členové, vážení hosté. 
 
Dovolte, abych zhodnotila činnost  našeho klubu důchodců na 
Vrablovci za rok 2018. 
Stav ke konci roku činil celkem 52 členů. Z toho 35 žen a 17 mužů. 
30 členů je z Vrablovce : (17 žen a 13 mužů) 
22 členů je z Hlučínske části Rovniny: (18 žen a 4 mužů). 
 
Hlavní činnosti klubu jsou naše pravidelná setkání  2x za měsíc, buď zde ve  
Společenském domě na Vrablovci, nebo mimo: jsou to poznávací zájezdy do okolí, návštěva 
muzea, pořádání večírků, letní slavnosti, maškarní rej masek, návštěva okolních klubů na 
jejich akcích, pořádání přednášek ve spolupráci s komunitním plánováním Hlučína, účast na 
turnaji v bowlingu. 
Snažíme se tak zpříjemnit život našich členů. 
 
 Na programu jsou informace z došlé pošty, informace z Hlučínských novin a  
Ludgeřovického zpravodaje. Seznamuji členy o schůzkách komunitního plánování Hlučínska, 
kterých se pravidelně zúčastňuji společně s místopředsedou. Dále se zprávami ze zasedání 
uličního výboru. Jsme také v kontaktu s okolními kluby: Petřkovice, Ludgeřovice, Bobrovníky 
a Hošťálkovice a Hlučín.  
  
Výbor se schází podle potřeby hlavně před zajištěním společenských akcí.  Činnost klubu se 
řídí sestaveným programem. Akce se připravují na celý rok a jsou zaměřené na kulturní a 
společenskou činnost.  
 
Informuji veřejnost o činnosti našeho KD v ludgeřovickém zpravodaji, navíc 
máme internet. stránky, kde umísťuji pravidelně fotky všech našich akcí 
Vedeme si kroniku 
 
Podle předem stanoveného plánu budeme v tomto roce: 
 
- spolupracovat s domovem pod Vinnou horou 
- účastníme se   akce Ples seniorů 8.2.2019 a v říjnu na akci Kluby klubům 
- uspořádáme také 2 společenské večírky i pro ostatní kluby a slavnost u Spol. domu 
Vrablovec 
- podle financí uskutečníme zájezdy 
- zajistíme účast na Turnaji v bowlingu 
- zajistíme naši účast na kulturních akcích v okolních klubech, abychom udržovali vzájemnou 
spolupráci mezi seniory 
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Na závěr děkuji OÚ Ludgeřovice a MěÚ Hlučín za finanční podporu, kterou nám poskytují na 
kulturní a společenskou činnost. Bez Vaši podpory by nemohla být naše práce tak bohatá. 
Jsme rádi, že mezi nás rádi přijdete. Velice si toho vážíme. Děkujeme.  
Přejeme si do další naší činnosti nadále vaši úzkou spolupráci s naším klubem.  

 
Dále byly projednány a schváleny zprávy o hospodaření klubu a o jeho kontrole. 
Krátce pak všechny pozdravili hosté. Schůze byla ukončena a setkání členů pak 
pokračovalo občerstvením a volnou zábavou.  
Lze konstatovat, že vrablovecký klub důchodců je zejména díky dobré práci výboru 
klubu, zvláště pak předsedkyně a místopředsedy tj. manželů Vojevodových 
mimořádně akční, že prostě funguje velmi dobře. 
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Jarní květinový ples klubu důchodců Vrablovec v Obecním domě 

Byla to jedna z několika akcí klubu, na které každým rokem zve i členy řady okolních 
klubů důchodců. Tyto akce se většinou konaly v kulturním domě v Petřkovicích. 
Letos je však tento mimo provoz pro rozsáhlé opravy. I přes změnu místa konání se 
plesu zúčastnilo opravdu hodně lidí, sál doslova praskal ve švech. Pořadatelé museli 
přidávat stoly a židle, využita byla i vinárna. Mluvil jsem z několika účastníky 
z různých klubů, všichni pověděli, že jsou s místem konání, atmosférou, programem i 
organizací akce velmi spokojeni. Plesalo se jako o život, jako na plese mladých. 

Předsedkyně Klubu důchodců Vrablovec Eva Vojevodová k plesu řekla: 

 „Jarní květinový ples Klubu důchodců Vrablovec se konal v pátek 26. dubna 2019 od 
15 hodin v Obecním domě v Ludgeřovicích. 
Na začátku jsem přivítala všechny kluby, které se této akce zúčastnily: 
Bobrovníky, Hlučín, Hošťálkovice, Ludgeřovice, Markvartovice, Poruba-Bulharská, 
Poruba - Turisté, Krásné Pole, Petřkovice, Darkovičky, Šilheřovice, a všechny 
příznivce a známé, kteří se na tuto akci těšili. 
K tanci a poslechu hrála opět vrablovecká Aréna. Bylo připraveno bohaté 
občerstvení: domácí koláče, zákusky  a řízky od pana Januse. Členové zajistili  také 
soutěž o ceny. V programu vystoupila "Parta Hula hop z Prajské"  a zatančili paní 
Hanka s panem Vladimírem country a rokenrolový  tanec. Všichni se velice 
dobře bavili a odcházeli spokojeni.“ 
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Oslava svátku matek v Klubu důchodců Vrablovec 5.5.2019 
 
Konala se tradičně ve Společenském domě na Vrablovci. Gratulovat přišli starosta 
Ludgeřovic Daniel Havlík, zástupkyně starosty města Hlučína Petra Řezáčová a také 
pracovnice útvaru komunitního plánování městského úřadu Hlučín. Gratulovat přišly i 
děti - Vrabčáci z místní mateřské školy. 
Před zahájením slavnosti vzpomněla předsedkyně klubu Eva Vojevodová nedávno 
zesnulou dlouholetou členku Annu Břemkovou, oslovovanou jménem Annemarie, 
která zejména svou hrou na harmoniku bavila na setkáních a akcích klubu. Všichni 
pak minutovým tichem uctili její památku. 
Oslava začala půvabným vystoupením Vrabčáčků. Ti měli pro přítomné maminky a 
babičky malé vlastnoručně vyrobené dárečky, které jim na konec svého vystoupení 
rozdali. Také hosté gratulovali, starosta rozdával květiny, hosté z Hlučína malé 
balíčky.  Pokračovalo se samozřejmě pohoštěním. Vládla veselá nálada. Byla to 
hezká oslava. 
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Zábavné odpoledne na Vrablovci 11.5.2019 
 
Konalo se u Společenského domu, pořádal vrablovecký hasičský spolek. Bylo určeno 
pro děti i dospělé. Dospělí se bavili venku u stolů nebo obsluhovali ve svépomocném 
bufetu nebo byli zapojeni do organizování her pro děti. Děti si především prohlížely 
velké, plně vybavené hasičské auto, to jim předváděli ludgeřovičtí hasiči. Také 
soutěžily ve skákání v pytli, ve střelbě ze vzduchovky, v malování podle 
vylosovaného zadání, ve slalomu na koloběžce mezi kužely atd.  
Počasí bylo nevlídné. Bylo chladno, zataženo, naštěstí vůbec nepršelo. Pořadatelé 
mrzelo, že účastníků bylo poměrně málo. Zábava však nevázla, dospělí se příjemně 
bavili, děti dováděly.  
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Hlučínský krmáš v Klubu důchodců Vrablovec 3.9.2019 
 
KD Vrablovec už tradičně slaví dva krmáše a to v září ten Hlučínský a v listopadu 
Ludgeřovický. Důvod je ten, že členy klubu jsou senioři z obou těchto obcí. Oslavu 
toho hlučínského vždy přijdou pozdravit představitelé obcí, letos z Hlučína 
místostarostka Petra Řezáčová, z naší obce starosta Daniel Havlík a místostarostka 
Alena Janošová. Senioři se pokaždé od nich dozvědí řadu věcí o dění ve svých 
obcích nebo např. o připravovaných investičních, kulturních a společenských akcích, 
nebo o aktuálních problémech. Předsedkyně Eva Vojevodová doplní informace ze 
života klubu. Pochopitelně se nezapomíná na to, že krmáš je především o dobrém 
jídle, pití a zábavě. 
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Ludgeřovický krmáš na Vrablovci 12.11.2019 
 
Ve Společenském domě si ho tradičně oslavuje Klub důchodců Vrablovec. Vždy je 
přijdou pozdravit i představitelé Hlučína a Ludgeřovic. Letos to byla místostarostka 
Hlučína Petra Řezáčová a starosta Ludgeřovic Daniel Havlík. Všechny přivítala 
předsedkyně klubu Eva Vojevodová.  
Minutou ticha uctili památku svého člena, nejstaršího občana Vrablovce a 
zakládajícího člena klubu, pana Evalda Jurčka, který minulý týden zemřel 
v požehnaném věku 92 let. 
Petra Řezáčová a Daniel Havlík všechny pozvali na řadu kulturních a společenských 
akcí, které Hlučín a Ludgeřovice do konce letošního roku připravují. Daniel Havlík 
také hovořil o přípravě stavby splaškové kanalizace Vrablovec a pochválil místní 
občany za vstřícnou spolupráci s projektanty. 
Pak se už jen slavilo dobrým jídlem a pitím, přátelským povídáním a vzpomínáním. 
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Vítání zimy na Vrablovci 
 
Zimu přivítali a vrablovecký vánoční strom rozsvítili 29.11.2019. Tuto akci ve 
Společenském domě a jeho nejbližším okolí už tradičně pořádal Sbor dobrovolných 
hasičů Vrablovec. Sešlo se k tomu více než sto občanů, z toho asi polovina byly malé 
děti. Přišel také starosta obce Daniel Havlík. Děti se těšily na nafouknuté balonky, 
které si však musely zasloužit namalováním obrázku s vánoční tématikou. Dospělí 
dávali přednost dobrotám z bufetu a prohlídce výstavky hezkých rukodělných 
drobností hodících se i jako vánoční dárek. Po setmění všichni vyšli ven 
k připravenému vánočnímu stromu. Předsedkyně sboru Marie Blokešová všechny 
přivítala, hrály se a zpívaly vánoční koledy a nakonec vánoční strom rozsvítili. Byla to 
i přes nepřízeň počasí hezká vydařená akce.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



33 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



34 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



35 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



36 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vjačka 


